
C974 
4K Ultra HD Webcam
Quick Start Guide

INSTRUCTIONS PACKAGE CONTENTS

FEATURES

The C974 is a 4K Ultra HD USB Webcam that allows you to record and share 
colorful and sharpness HD quality video with fine detail. This webcam o�ers 
you broad Instant Messenger compatibility, so you can enjoy video conferenc-
ing with today’s most popular apps, such as Zoom, Skype Business, Cisco 
Webex, Google Meet, Microsoft Teams, ViiTALK, and others. This webcam also 
includes a 120-degree FOV lens and dual-microphone lets your voice be heard 
loud and clear, whether you are chatting with loved ones or doing business on 
a video call. With all these great features, you can easily record and transmit 
your videos to everyone!

SYSTEM REQUIREMENTS 
•  Windows® 10, Windows 8, Windows 7
•  macOS®10.15 (Catalina) or higher
•  Chrome OS™
•  Available speakers or a headset
•  USB port

SPECIFICATIONS

Please read this guide before using the product.
NOTE: The product artwork is for illustration only, please refer to the actual product.

SETTING UP WEBCAM LIMITED WARRANTY 

WARRANTY EXCLUSIONS 

1. 4K, 120-Degree FOV Lens

2. Video Streaming LED

3. Dual-Microphone

4.  Flexible Clip/Base

5.  Tripod Attachment

6. USB Cable

4K UHD WEBCAM

1

4

2

3

Before use, make sure the following items are included in the package. 
If anything is missing, contact the retailer where you purchased the product.

1. Flip and clip webcam on an LCD monitor edge or install it on a tripod. 

2.  Plug in the USB cable to the USB port, and your operating system will detect  
 the device automatically.

3. Start your video conferencing call from your application. The LED on the camera   
 will light when streaming.

1.  4K UHD Webcam
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This product provides  limited warranty continues for one (1) year from the date of purchase.
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Image Sensor
Resolution

Frames Per Second
Video Format
Dynamic Range
Lens
Focus
Field of View
Digital Zoom
Anti-Flicker Frequency 
Microphone
Sound Pack Up Range
Interface
Power
Power Consumption
Dimensions
Weight

1/2.7", 8.0MP CMOS Sensor
3840x2160, 2592x1944, 2560x1440, 2048x1536
1920x1080, 1600x1200, 1280x960, 1280x720 
960x540, 800x600, 640x480, 640x360
30fps
MJPG/YUY2
HDR
6-layer (4-layer glass + 2-layer plastic)
Fixed
Diagonal: 120°   Horizontal: 110°   Vertical: 74°
4X
50/60 Hz
Built-in 2 microphones
3 meters
USB 2.0
5V-1A (USB-Powered)
200-320 mA
93(L) x 102(W) x 51(H) mm
Approx. 200g

NOTE:  Specifications are subject to change without notice.

NOTE: 
The tripod is not included.

Name 

Address

E-mail

Phone

Gender

Place of purchase

Date of purchase

Product S/N

Reseller Info.

v1.0

The following circumstances excluded from warranty coverage
• Product damage caused by catastrophes, thunder stroke, faulty electric power, and  
 environmental factors.
• Defacing of product labeling (label alterations and falsifying, serial number missing,   
 serial number no longer discernible, serial number invalid). All serial numbers are   
 recorded and tracked for warranty purposes.
• Unauthorized changes of non-parts, modifications or alterations, parts removal in or to  
 the products,
• Damage caused by operator error or operator fails to comply user manual instruction,  
 such as, but not limited to improper storage resulting in product get wet, corrosion, fell  
 o�, squeezed or exposed to inadequate temperature/humid environment.
• Accessories or packing material such as boxes, user manual, etc.

User Information
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C974 
4K高清网络摄像头
快速安装指南

产品介绍 包装内容 

产品特点 

C974是4K超高清USB网络摄像头，可让您录制及分享鲜艳、细致锐利的高清视

频。该网络摄像头为您提供广泛的即时通讯兼容性，因此您可以与当今最受欢迎

的视频应用程序一起使用，例如: Zoom、Skype Business、Cisco Webex、

Google Meet、Microsoft Teams、ViiTALK或其它视频运用搭配，享受视频会议

的乐趣。该摄像头集成一个120度视场角镜头和内建双麦克风，无论您是与亲人

聊天还是通过视频通话开展业务，都可以让清晰地的听到的声音。借助所有这些

强大的功能，您可以轻松地录制视频并将其传输给所有人！

系统要求 

规格参数

•  Windows®10，Windows 8，Windows 7
•  macOS®10.15 (Catalina) 或更高版本
•  Chrome OS™
•  可用的扬声器或耳机
•  USB端口使用前请先阅读此使用指南 注意：产品图稿仅为示意，请以实物为准。

设置网络摄像头 产品保修 

非保固范围 

1. 4K 120°视场角镜头

2. 视频流指示灯

3. 內建双麦克风

4.  软胶垫

5.  三脚架螺纹孔

6.  USB连接线

使用前，请确保包装内容中有包含以下物品，如果任何内容配件遗漏，请联系您

所购买此产品的商家。

1. 将网络摄像头翻转并夹在LCD屏幕上或将其安装在三脚架上。

2. 将USB连接线插入计算机的USB端口，您的操作系统将自动检测设备。

3. 開啟您的視訊应用程序开始视频会议通话时，设备上的LED指示灯會亮起。

1.  4K高清网络摄像头 2. 快速安装指南
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用户资讯 

v1.0

姓           名

地           址

电 子 邮 件

电           话

性   别

购 买 地 点

购 买 日 期

产 品 序 号

经销商信息

注意：本产品不包含三脚架

图 像 传 感 器
分 辨 率

帧 率
视 频 格 式
动 态 范 围
镜 片
对 焦 方 式
视 场 角
数 位 变 焦
抗 闪 烁 频 率
麦 克 风
拾 音 距 离
接 口
功 率
耗 电 量
外 型 尺 寸
重 量

1/2.7", 8.0MP CMOS Sensor
3840x2160, 2592x1944, 2560x1440, 2048x1536
1920x1080, 1600x1200, 1280x960, 1280x720 
960x540, 800x600, 640x480, 640x360
30 fps
MJPG/YUY2
HDR
6层（4层玻璃+ 2层塑料）
定焦
对角线：120°；水平：110°；垂直：74°
4X
50/60 Hz
内建双麦克风
3 米
USB 2.0
5V-1A (USB-Powered)
200-320 mA
93(长) x 102(宽) x 51(高) mm
约. 200克

注意：规格如有更改，恕不另行通知。

下列情形不在保固范围内
• 因天灾、地变、雷击、异常电压、环境因素而发生之故障或毁损者。

• 重贴、伪造变造产品序号条码，或条码遭毁损而无法辨识保固期限者。

• 自行或委托未经原厂授权维修之厂商拆卸、改装或更换非原厂零件。

• 未按使用手册规定操作或因人为不当使用而造成损坏者：包括但不限于不当之

 放置致产品浸水、腐蚀、掉落、挤压或露在异常之温度、湿度环境下。

• 产品本体以外支付配件：如纸盒、说明书等....附配件。

本产品提供一年保固从购买日期开始


